
 

 

 

Are Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 1-4.2/6 

 

Koosoleku toimumise koht: Are Kooli Suigu Lasteaed 

Toimumise aeg:  29.08.2016 

Koosoleku algus: 18.00 

Koosoleku lõpp 19.20 

Osalesid: Pille Kuusik – hoolekogu esimees, Kärt Pähkel, Kadri Jõemetsa, Reelika 

Elleste, Tatjana Kakko, Kätlin Aassalu, Karmen Leppoja, Elina Leiner, Marju 

Sepp, Merle Juss 

Puudus: Katri Vaik 

Kutsutud osalejad: õppejuht Ülle Krusemann, direktor Anneli Uibu, 

abivallavanem Siret Tammekänd 

Päevakord : 

1) Laste turvalisus – lasteaia juures asuvad kelgumäed, kooli juures asuv 

ohtlik kuur, kooli juurde viiva sõidutee turvalisus. 

2) Valmisolek uueks õppeaastaks koolis ja lasteaias – uued õpetajad, 

üldised muudatused. 

3) Jooksvad küsimused. 

 

 

1) Päevakorra esimese punktist andis ülevaate valla abivallavanem Siret 

Tammekänd : 

a) Lasteaia juures olevad siiani kasutusel olevad kelgumäed suletakse 

turvalisuse kaalutlustel. Kelgurada viib sõiduteele, nähtaval on 

betoonkonstruktsioonid. Nende asemel on vallal plaanis teha 



mänguväljakute taha uus mägi, millel on ohutu lastaialastel 

kelgutada. 

b) Lasteaia mänguväljakute seisukord on halb.  Ehitaja käis suvel 

mänguväljakut korrastamas ja tegi väiksemaid parandustöid. 

Vallal on kavas järgmine aasta kuivendada mänguplatside all olev 

ala, ehitada uued atraktsioonid ja mänguplatse ümbritsev aed. 

c) Are kooli juures olev kuur on ohtlik, kuid vallal momendil raha ei 

jätku, et kuur lammutada.  

Hoolekogu ettepanek: teha vallavalitsusele ettepanek leida 

rahaline võimalus ohtliku kuuri lammutamiseks. Koostada 

vastavasisuline taotlus Are Vallavalitsusele. Taotluse koostab ja 

esitab hoolekogu esimees Pille Kuusik 

Marju Sepp arvas, et seniks võiks vähemalt uksed ja aknad kinni- 

naelutada. 

d) 2017.aasta valla eelarvesse on plaanitud raha, et rajada kooli 

juurde viiv kõnnitee. 

e) Valla bussi kasutamine on muutunud. 

Buss oli liiga väike ja kõik lapsed ei mahtunud sõitma. 

Nüüd on laste transpordiks rendibuss, mis sõidab avalikul liinil. 

Tatjana Kakko : Kuidas tagada kord, et bussiga ei sõidaks purjus 

inimesed. 

Lahendus : Bussisõidu eeskirjades peab olema vastav märge. 

Üle tuleb vaadata ka bussi ringide ajad ja peatused. 

Anneli Uibu lubas üle vaadata peatuste nimekirja. 

Karmen Leppoja : peatuste loetelus peab olema ka Are 

bussipeatus. 

Siret Tammekänd märkis selle üles. 

2) Valmisolek uueks õppeaastaks koolis ja lasteaias. 

     Merle Juss: Lasteaias on kõik töötajad usinasti tööl ja ootavad rõõmuga 

uue aasta algust. 

     Anneli Uibu: Lasteaias vaja veel teha viimased koristustalgud. Kätlin 

Pahkil ja Mairo Sepal puudub töötamiseks vastav kvalifikatsioon,  kuid neile 

anti aastane pikendus  kvalifikatsiooni tõstmiseks. Koolis on ka uued 

õpetajad 



Pille Avamets – käsitöö ja kodunduse õpetaja 

Piia Pärnits – lasteaia õpetaja 

Leelo Lusik hakkab andma ka arvutiõpetust 5.-9. klassile. 

Aive Annuste: Are Kool valiti riikliku järelevalve all olevaks kooliks. 

Õpilaste arv on ühe võrra väiksem kui eelmine aasta. 

Kärt Pähkel: Kas võrreldes eelmise aastaga on õppimise tase tõusnud? 

Marju Sepp: Nii kiiresti ei tõuse tase ning see sõltub suurel määral lennust. 

Pille Kuusik: Kas lasteaia rühmad on täitunud 100 %? 

Anneli Uibu: On ka mõningaid vabu kohti. Kuid tulevad tagasi ka eelmine 

aasta lasteaiast eemal olnud lapsed.  

3) Jooksvad küsimused 

Anneli Uibu: hoolekogul tuleb vastu võtta pedagoogi vaba ametikoha 

täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise kord. Vastavasisuline e-

koosolek toimub septembrikuu jooksul. 

Pille Kuusik: Ettepanek hoolekogu töös võiks osaleda ka 

õpilasomavalitsuse liige. Samuti vilistlaskogu esindaja. 

Anneli Uibu: Kui õpilasomavalitsuse koosseis on selgunud, siis valitakse 

esindaja hoolekogusse. 

 

 

 

Koosolekut protokollis: Kadri Jõemetsa 

 

Koosolekut juhatas: Pille Kuusik 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 
 




